
 

 

Loppa kommune 
 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Kommunestyre 
Møtested: Telefonmøte 
Dato: 24.03.2020 
Tid: 10:30 

 
 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Stein Erland Thomassen MEDL AP 
Elin Marie Olsen MEDL H 
Ingvi J. E. Luthersson MEDL H 
Line Enger Posti MEDL U 
Hanne Mari Nyheim MEDL U 
Gørild Rydheim Henriksen MEDL U 
Cato Kristiansen MEDL SV 
Stina B. L. Pedersen MEDL SV 
Kim Gøran Pedersen MEDL AP 
Maria Sotkajærvi MEDL AP 
Arve Dagfinn Berntzen MEDL AP 
Bård Jahr MEDL AP 
Thor-Harald Seljevold MEDL SP 
 

Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Henrik Martin Pettersen MEDL U 
Ståle Sæther MEDL H 
 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn 

 
Møtte for 

 
Representerer 

   
Barbro Kiil 
Brynjar Larsen 

Henrik Martin Pettersen 
Ståle Sæther 

U 
H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Frank Bækken 
Olav Gunnar Ballo 
Madeleine Viken 

Administrasjonssjefen 
Kommuneoverlege 
Utvalgssekretær 

  
  



 

Saksnr Innhold Lukket 

PS 11/20 Koronasituasjonen  

PS 12/20 Referatsaker  

RS 12/20 Møter i folkevalgte organer som fjernmøter  

RS 13/20 Nærbutikkstøtte 2020  

RS 14/20 Utsettelse av eiendomsskatt og kommunale avgifter  
 
 
 
 
Merknader til innkalling og saksliste: 
Ingen merknader til innkalling og saksliste. 
 
 
 
  



PS 11/20 Koronasituasjonen 

Behandling i  Kommunestyre- 24.03.2020  

Kommuneoverlege Olav Gunnar Ballo informerer om koronasituasjonen: 

I Norge akkurat nå er det 197 som er innlagt på sykehus smittet med korona, hvorav 41 ligger i 
respirator.  

I Oslo er det ikke lenger mulig å følge smitteveiene. Om man ser Norge under ett er det mye 
smitte i Sør-Norge. Situasjonen er en helt annen i Nord-Norge. I Troms og Finnmark har vi et 
samlet smittetall på 58. I Finnmark er det totalt 7 smittet. Det har vært et stabilt tall den siste 
uken, og per dags dato har vi god kontroll på situasjonen i Finnmark. Det er ingen 
smittetilfeller i Loppa. Vi har testet 37 personer. 

- Offentlig transport skal ikke finne sted med mindre man har fått dispensasjon.
- Vi har opprettet et isolat med personell og utstyr.
- Dette blir et samarbeidsprosjekt med Hasvik kommune.
- Ønsker at vi opprettholder restriksjoner på innreisende.

Spørsmålsrunde: 

Line Enger Posti (U): Kan kommuneoverlegen Olav Gunnar Ballo komme med klare 
retningslinjer om hvordan butikkene i Loppa skal forholde seg til koronasituasjonen?  

Kommuneoverlege: Vi har hatt dialog med alle som drifter butikker. Håndvask er viktig. Vi 
skal se om vi kan bestille inn antibac og hansker.  

Gørild Rydheim Henriksen (U): Er det en oversikt over hvor mange barn og ansatte som er i 
barnehagen i Øksfjord? 

Administrasjonssjefen: Det er 7 barn i barnehagen, og de jobber i henhold til hvor mange barn 
som er der. Resten har hjemmekontor. 

Kommuneoverlege: Det vi har sagt til alt personale er at hvis man får symptomer man er 
usikker på - ring til legekontoret. Vi har vært liberal i forhold til prøver. 

Ordfører: 
- Vi har også fått spørsmål om permitteringer. Det er 23 loppværinger som er permittert. 

Det er en liten økning når det kommer til sosialhjelp.
- Vi ønsker minimal reisevirksomhet i påsken.
- Loppa innførte i går stenging av alle skuterløyper i kommunen.
- Hovedfokuset vårt er å unngå smitte, men vi er også forberedt på at smitte kan oppstå 

og har derfor opprettet et samarbeid med Hasvik.
- Vil gi en enorm takk til alle for jobben og innsatsen de har gjort.

Kommuneoverlege: Ambulansepersonell har gjort en fantastisk jobb. 



PS 12/20 Referatsaker 

RS 12/20 Møter i folkevalgte organer som fjernmøter 
RS 13/20 Nærbutikkstøtte 2020 
RS 14/20 Utsettelse av eiendomsskatt og kommunale avgifter 

RS 12/20 – RS 14/20: Ingen merknader. 

Ordfører: Det første fjernmøtet har bydd på en del utfordringer, og vi skal se på alternativer. 
Takk for møtet!  
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